
Uddannelsesudvalget

Til: Undervisningsministeren

Dato: 29. november 2010

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

UDU alm. del

Spørgsmål 123
Er det korrekt forstået, at opgørelsen af "Hvor stor en andel af en årgang der får
en uddannelse" på www.uvm.dk bruger en anden metode for 2009 end for de
tidligere år, og at tallene derfor ikke er umiddelbart sammenlignelige?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Pernille Vigsø Bagge (SF).
Spørgsmålet ønskes besvaret senest den 13. december 2010.
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på sfpevb@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Rasmus Jarlov
formand
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